

# RCEME



# GEMRC



**Cpl Sadler, sewing ranks with his welding PPE**

## **Cpl, Isaiah Sadler**

After 5 Years of service in the Canadian Armed Forces (CAF) and the Corps of Royal Canadian Electrical and Mechanical Engineers (RCEME), Cpl Sadler retired on 29 October 2024.

Cpl Sadler enrolled at CFRC Toronto in July 2018 as a Material Technician. He conducted BMQ at the CFLRC St Jean. In February of 2020 Cpl Sadler was posted to the Royal Canadian Electrical Mechanical Engineers School to continue training. He finished DP1 in March 2022 and was posted to CFB Petawawa to the OJT training center. He excelled with his welding skills and contributed to production with 2 RCHA and 1 RCR. He finished his career at 2 SVC BN Admin Coy Mat section.

Cpl Sadler is in the final stages of joining the Toronto Police. Isaiah would like to thank everyone that was part of his military career for all the memories.



# RCEME



# GEMRC

## **Cpl, Isaiah Sadler**

Après 5 ans de service au sein des Forces armées canadiennes (FAC) et du Corps du Génie électrique et mécanique royal canadien (GEMRC), le Cpl Sadler a pris sa retraite le 29 octobre 2024.

Cpl Sadler s'est enrôlé à Toronto en juillet 2018 comme technicien de matériel. Il complète son QMB à St-Jean en octobre 2019. En février 2020 il se retrouve à Borden à l'école GEMRC pour son entraînement de métier. Il complète son DP1 en mars 2022 et il est muté à Petawawa au centre d'entraînement. Il démontre ces talents de soudeur en contribuant à la production au 2 RCHA et 1 RCR. Il finit sa carrière au 2ième Battalion de Service avec la compagnie administrative.



**Cpl Sadler, fait de la couture avec son EPP de soudage**

Cpl Sadler est dans la dernière étapes pour rejoindre le service policier de Toronto. Isaiah remercie tout qui ont fait partit de sa carrière dans les Forces Armée Canadienne.

